

Tiger celebrities

虎年出生名人



1950 Stevie Wonder — Metal Tiger

一九五〇年 史提夫·汪達 — 金虎

Profile: Born Stevland Hardaway Judkins, Stevie Wonder is one of the most influential living musicians. He was blind at birth as a result of being born six weeks prematurely, but he signed to Motown records in 1961 aged 11 and had his first hit in the same year under the name Little Stevie Wonder. He continued to record with Motown throughout the 1960s and scored a series of hits. His most prolific period occurred during the 1970s, when he recorded the seminal albums *Talking Book*, *Innervisions*, and *Songs in the Key of Life*. Wonder is an active member of the civil rights movement and is the favorite artist of Barack Obama.

個人資料: 本名史提夫蘭·哈達威·朱德金斯的史提夫·汪達是現今最具影響力的音樂人之一。他出生時就因早產六週而失明。一九六一年時，才十一歲的他就跟「摩城音樂」簽約，同年以「小史提夫·汪達」之名推出第一支暢銷單曲。一九六〇年代期間和摩城音樂合作錄製了一系列暢銷金曲。一九七〇年代是最多產的時期，錄製了影響深遠的專輯《有聲書》、《幻想曲》及《生命之歌》。汪達是活躍的人權鬥士，也是美國總統歐巴馬最喜愛的音樂人。

Metal Tiger Traits: Metal Tigers are competitive and do anything they can to win. They can be emotional and unpredictable, and it's hard to know what kind of mood they'll be in.

金虎的特質: 好勝心強，會不計一切取得勝利。有時會顯得情緒化、難以捉摸，旁人很難看出他們當下的心情。

Accuracy Rating: 7/10. Stevie Wonder's music is both emotional and extremely difficult to sing because of the unpredictable melody changes, so for that he scores well on the accuracy rating.

準確度: 百分之七十。史提夫·汪達的音樂極具感情，又因為旋律變化多端而極為難唱，因此他算是個性相當符合金虎特質的人。